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Sektionsmöte 

Mötesanteckningar 
 

                                     2021-02-14 
                                    19.00-21.00 
                                  Hemifrån via Teams 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
Ledarna i ett lag har ännu inte fått sina julklappar. De får dem 
till veckan. 
 

 
 

Corona -nytt Även gymnasieungdomarna får ju nu träna. 
 
Vi ser att det väldigt ofta är kaos i korridorerna, eftersom alla 
lämnar sina kläder där. Spelarna håller inga avstånd i 
korridoren. 
Vi önskar att spelarna går in max 3 åt ggn i ett 
omklädningsrum och lämnar jacka och skor. Sedan går de ut 
och står på avstånd i korridorerna tills det är dags att gå in i 
hallen. Lagen som tränar efter varandra tar olika 
omklädningsrum.  

 

Budget Vi gör ett plusresultat i år. 
Våra nedskärningar på 15 000:- godkändes. 
 

 

Nomineringar 
till Folke 
Åströms 
stipendium, 
Gustaf 
Forsgrens 
stipendium och 
Icas 
ungdomsledar- 
stipendium 

Vi nominerar några personer till varje pris.  
 
 
 
 
 
 
 

Målvakts- 
träningar vt -21 

Vi ställer in alla målvaktsträningar under våren. Vi vill inte 
blanda spelare från olika lag. 
 
 

 

Utbildning i  
spel- 
förståelse 

Västerbottens innebandyförbund höll i denna utbildning, för 
våra tränare och de äldre spelarna. Tyvärr var intresset från 
våra ledare inte så stort. 
 

 
 
 
 



 
 
 

 
 
 
 
 
 

Physical 
Literacy 

Vi kommer att ha 2 tillfällen, digitalt.  
Det kommer att vara 1,5 h per tillfälle.  
Vi funderar på att ha det v. 8 och v. 11, på torsdagar. 
Mer information kommer. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Info från 
digitalt möte 
med arvsfonden 

Jesper och Carina från kansliet gick den. Det handlade om att 
vara lite unika i sina ansökningar, men samtidigt inte ta det så 
allvarligt. Jesper får ett sammandrag från kursen under 
veckan. Det skickas ut till oss i sektionen. Vi funderar på vad 
vi ska söka pengar till. 
 

 

Kommande 
tränar avtal 
 

Vi önskar att de nuvarande herrlagstränarna vill fortsätta vara 
tränare även nästa säsong. Samtal kommer att föras med dem. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kommande 
kompensations- 
stöd 

Vi har ansökt om ersättning för fjärde kvartalet i fjol. 
Vi har bett innebandyförbundet undersöka om föreningar kan 
söka pengar för alla anmälningsavgifter, licenser etc. Vi 
hoppas på att snart få ett svar. 
 

 

Avslutning/ 
träffar med 
ledare och 
spelarintervjuer 

Vi vill väldigt gärna träffa ledarna, på riktigt, inte bara via 
länk. Vi funderar på om vi i slutet av mars kan ha 
hamburgermiddag ute någonstans, och kanske dela upp det på 
två tillfällen. Då kan vi diskutera hur säsongen varit, och hur 
alla tänker inför nästa säsong. 
Spelar- intervjuerna med F04/06 , herr utv och herrarna bör 
ske, men hur? Vi vill nog ta det längre fram. 

 



Noterats av Katarina E 

 
Hur gör vi med 
föräldra- 
representanter 
och spelarråd? 

Tyvärr får de inte vara så aktiva i år, eftersom vi inte får 
träffas. Vi mailar dem och berättar varför de inte är inbjudna, 
och ber att de hör av sig om de har några funderingar.  

 

Sisu Vår förening vill, 6 stegsprogrammet. Vi i sektionen är på väg 
att gå den kursen. Alla har nu fått en inloggning.  
 
Kurs: Utan spaning - ingen aning - en kurs i att utveckla 
arbetet med barnperspektivet i fokus. Vi  i sektionen kommer 
att gå den. Men vi hoppas att även några ledare är intresserade 
av att gå den. Anmälningslänk är utskickad från kansliet. 

 

Övriga frågor Inga övriga frågor  


